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brak zdjęcia
Czy ze strumieńskiego rynku znikną przystanki i autobusy? Problem zauważa radny Andrzej Ochodek. Autokary
smrodzą i przeszkadzają mieszkańcom, rynek jest zbyt mały - argumentuje radny. Burmistrz Strumienia, Adam
Zaręba, przyznaje, że autobusy w tym miejsu komplikują układ komunikacyjny miasta. I jak zapewnia, trwają już
rozmowy z właścicielem terenu niedaleko rynku, gdzie mógłby powstać przystanek. Jednak jak na razie nie ma
konkretnej daty zmiany lokalizacji.
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